



Referat

Bestyrelsesmøde mandag 11. august 2025 kl. 18.30 i Klubhuset

Til stede: Ole, Jan, Ulli, Bodil, Annette, Lenette, Gisela, Charlotte

Ad 1) Godkendelse af sidste referat

Referatet blev godkendt med følgende kommentarer:

Medlemmerne har fået info ud vedr. muligheden for at bestille foder/godbidder gennem Oliver's.

Vi har stadig et hængeparti med salg af de største af vores fitnessudstyr.
Annette og Laila Hansen tager sig af opgaven.

Vi har sendt svar på brevet fra Nybøl Jagtforening (gennem Christian/Menighedsrådet)
Der er ikke kommet nogen respons retur.

Ad 2) Post og nyheder fra DcH-Danmark og -Kreds 4

Bodil og Charlotte deltog i Kredsrådsmødet den 16. juni
DM 2027 – oplæg og beslutte en plan på næste Kredsrådsmøde
Kredsformanden fremlagde et oplæg, som tager udgangspunkt i, at flere klubber går sammen om afviklingen af DM. Herudover vil kredsens udvalg naturligvis også bistå i forhold til "egne" discipliner.

Det helt store diskussionsemne blev om HB kunne skrive direkte til medlemmerne i stedet for det skal gå igennem formand/kasserer, da der var nogle medlemmer, der ikke får oplysninger eller først får dem meget sent. Efter en længere diskussionsrundt var der flertal for at det måtte HB godt.

Vi holder formandsmøde den 21. august i Tønder, hvor Charlotte deltager.

Charlotte har skrevet til Forretningsudvalget vedr. hendes bekymring for, at uddannelsesudvalget har gjort det obligatorisk at afslutte med eksamen. Vi tager emnet op den 21. august til formandsmødet.

Ad 3) Kassereren – regnskab og medlemstal

Vi har p.t. 154 medlemmer lidt færre end sidste år på samme tid.
Bodil gennemgik regnskabet.

Ad 4) Bordet rundt – Alle

Ole

Har fået genetableret vores OK-aftale.

Har fået byggetilladelse til at bygge vores nye redskabsskur.
Vi henter tilbud hjem på et skur – Ole sørger for at hente 3 tilbud hjem.
- vi skal have lagt fliser i skuret.

Annette

Skriv "Held og Lykke" ud på FB, hvis instruktører har hundefører, der skal til konkurrence. Også hvordan det er gået til de enkelte konkurrencer, må gerne deles på FB. Charlotte nævner det for instruktørerne.

Vi har købt to skiltetørrer til rallyskilte, vil gerne have to mere. Annette undersøger om vi selv kan få dem lavet til en billigere pris.

Rally årsmøde bliver holdt i Broager i år. Annette står for forplejningen.

Lenette

Vi skal passe på at vi ikke får for store hold. Har hørt at der bliver talt om det "ude i byen".

Vi holder et lille arrangement med de hundeførere, der er udtaget til DM 2026. Charlotte skriver til avisen at vi holder DM-arrangement, når hun ved hvem der er udtaget.

Vi bestiller bobler/Ceder, snack og en buket blomster – Charlotte tager sig af opgaven sammen med Bodil

Bodil

Bodil bestiller et ekstra 6-mandsbord til Klubhuset (vi har stole nok).

Gisela

Vi mangler kegler i lydighedsskuret – Annette ser om der kan komme nogle retur fra rallyskuret.

Gisela har ikke selv mulighed for at deltage til juleafslutningen for medlemmerne. Charlotte overtager planlægningen.

Ulli

Der er ikke blevet sået græs efter ringridningen i år. Charlotte nævner det for Ringridningsforeningens formand næste år.

Jan

Vi holder en klubkonkurrence i DcH-lydighed D, C og B søndag den 26. oktober.

Ole og Kurt er dommer og vi spørger Georg om han kan dømme D-hundene. Ulli kontakter Georg og Kurt.

Charlotte

Torsdag den 7. august havde vi instruktørmøde.

Hvor vi bl.a. fik set på træningsplanen når vi går over til vintertræningen slut september.

Vi er udfordret på, at både agility og rally kommer tilbage på pladsen, da der ikke er muligt at finde en ridehal i nærheden.

I forbindelse med vores næste bestyrelsesmøde skal vi have set på vores vedtægter.

Lorents har sendt et udkast vedr. vores mulighed for at få kontingentstigning (Grundkontingentet) uden, at det skal godkendes på Generalforsamlingen. Så vi følger stigningen fra Lands- og Kreds. Charlotte sender udkast ud til Bestyrelsen inden næste møde.

Vi har bestilt et DcH-telt, som vi bl.a. kan bruge som dommer/skriver telt til flere af vores konkurrencer.

Både Laila Hartvig, Tobias og Cecilie har sagt ja til at starte på IGU.

Vi har mange i år, der nok bliver udtaget til DM. Vi har besluttet at fremadrettet betaler Klubben kun tilmeldingsgebyret, vi giver ikke længere ekstra tilskud til deltagerne.

Ad 5) Kommende opgaver eller arrangementer (herunder også arrangementsudvalget)

- Forslag til stævnedatoer i 2026
 - Nose Work – lørdag den 11. april
 - DcH-lydighed klasse C og A søndag den 26. april
 - Hoopers lørdag den 13. juni
 - Rally lørdag den 5. september
 - DcH-lydighed klasse B lørdag den 5. september
- Nyt redskabsskur
Se under pkt. 4 - bordet rundt (Ole)
- Generalforsamling 2025
 - På valg er Annette, Ulli, Lenette, Jan og Charlotte – modtager alle genvalg.
 - Annette står for maden.
 - Vi hjælpes af med at dække flytte bord og rydde op.
- Rallykonkurrence

Vi får kun en dommer, så vi har måtte reducere tilmeldingstallet.
Annette sørger selv for køkkenmedarbejder.

Ad 6) Alt vedrørende træning

Pia er fortsat sygemeldt – hendes skade er meldt til vores erhvervsforsikring.

Laila har sagt ja til at hjælpe Sabine indtil Pia er klar igen.

Anette er også fortsat sygemeldt. Gisela overtager hoopers og Tobias tager selv agilitybegynder.

Vi har oprettet i alt 3 hvalpehold 2 med start i august og 1 med start i september.

Der er venteliste til hvalpetræningen.

Ad 7) Nyt fra websiden, FB og det nye tilmeldingssystem

Alle træningsplanerne er lagt ind.

Filmen på hjemmesiden er opdateret, så hoopers er med. Det samme er filmen på YouTube.

Nose Work begynder er flyttet trænings fra mandag til torsdag. Hundene bliver forstyrret, når der foregår anden træning på pladsen.

Ad 8) Eventuelt

Martin er stoppet i stedet Ulla Birgitte Allen.

Vi har bestilt og fået nye DcH-mærker til bil.

Kan vi få fjernet tidslernes nede i "feltet" – Charlotte spørger Lorents om han kan hjælpe.

Tak for dejlig kage til Jan 😊